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Zápisnica 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 26. 3. 2025 o 16:00    

v Klube dôchodcov na Medňanského ulici v Istebníku. 
 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Ľubomír Vavruš, Ing. Tomáš Vaňo,   
Neprítomní poslanci ospravedlnení: Martin Barčák, JUDr. Mgr. Naďa Lorencová, Ing. Ladislav 
Paška,  

Ing. arch. Pavol Guga  (Garant VMČ Západ) 

Otvorenie     
Zasadnutie VMČ Západ otvoril pán  Mgr. Ľubomír Vavruš, poverený vedením zasadnutia 
predsedom VMČ. Privítal všetkých zúčastnených.  

Navrhnutý program zasadnutia:  

1. Otvorenie. 
2. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov.  
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 
4. Požiadavky občanov a poslancov. 
5. Rôzne  
6. Záver 

Skonštatoval, že VMČ Západ nie je uznášaniaschopný, je prítomný jedn člen z piatich. 

Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 
4331/2025 – Pani Hajašová : Požadujeme kontrolu dodržiavania dopravných predpisov, autá 
jazdia v protismere po Žabinskej ulici, odbočia popod železnicu a popri garážach prejdú na ulicu 
Stárkovu. Je to hlavne ráno o 7:30, keď vezú deti do ZŠ Veľkomoravská. Ak nemôže MsP, je 
potrebné to postúpiť na štátnu políciu.    
odpoveď:  
MsP – V danej lokalite sme v minulom týždni vykonali opakované kontroly s negatívnym 
výsledkom. Napriek tomu budeme v náhodných kontrolách, v uvedených časoch, 
pokračovať aj naďalej.  

4332/2025 - Pán Vavruš : Dostal som podnet od obyvateľov bytového domu oproti Kamencu - bar

 

"Lucifer", na nedodržiavanie záverečnej hodiny (hluk z prevádzky). 
odpoveď:  
MsP, UE - Mestská polícia ani útvar ekonomický Mestského úradu neevidujú žiadne 
sťažnosti na rušenie nočného kľudu a nedodržiavanie záverečnej doby v prevádzke bar 
Lucifer. V nasledujúcom období Mestská polícia zvýši kontrolnú činnosť v danej lokalite. 
Prípadne porušenie zákona môžu občania bezprostredne nahlásiť na linku 159. 

4333/2025 - Pán Vavruš : Je potrebné preskúmať legálnosť umiestnenia letnej terasy baru

 

"Lucifer", na jej súkromných parkovacích miestach, ktoré by mali slúžiť na parkovanie pre jeho 
návštevníkov.   
odpoveď:  
UM - Polyfunkčný objekt a priľahlé parkovacie plochy boli vybudované a skolaudované v 
súlade so stavebným povolením. Toto povolenie presne stanovuje počet a umiestnenie 
parkovacích miest, ktoré sú určené pre tento objekt. Počet parkovacích miest bol 
potvrdený výpočtom statickej dopravy. Stavebný objekt „Parkovisko a spevnené plochy“ 
boli kolaudované samostatne. Ak by sa zmenilo využitie parkoviska bez dodatočného 
povolenia takejto zmeny príslušným stavebným úradom, môže byť nariadený štátny 
stavebný dohľad. 

4334/2025 - Pani Hajašová : Plánuje TVK niečo robiť s kanalizáciou a vodovodom v starej časti

 

Istebníka a Orechového, napríklad na Žabinskej ulici? Plánuje sa výmena potrubí? Majú tak stále 
rozkopávky z dôvodu poruchy. Potrubie je staré prehrdzavené.   
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odpoveď:  
Kprim - Prosíme o upresnenie, ako to pani myslí. Treba presne uviesť na čo sa pani pýta, 
nakoľko slovo "niečo robiť s kanalizáciou a vodovodom na Žabinskej ulici" nie je presné a 
tým TVK nevie poskytnúť riadnu informáciu. Taktiež odporúčame pani sa priamo obrátiť na 
TVK, na ich webovej stránke sú aj telefonické kontakty aj emailové kontakty, a pani dostane 
relevantnú odpoveď priamo od TVK.  

4335/2025 - Pán Barčák : V súvislosti s investičnou akciou mesta rekonštrukcia Žabinskej ulice je

 

potrebné , aby útvar investícií komunikoval s TVK a vyzval ich k prípadnému riešeniu 
nevyhovujúceho stavu verejných rozvodov vody a kanalizácie na tejto ulici pred realizáciou 
investičnej akcie mesta. Podľa mňa na Zámostí nie je problém s plynom, všetky verejné rozvody 
by už mali byť vymenené. 
odpoveď:  
UI - V tomto roku mesto nerealizuje rekonštrukciu Žabinskej ulice. 

4336/2025 - Pán Galiovský : V nadväznosti na poslednú diskusiu ohľadom grafikovu MHD

 

ohľadom presunutia zastávky na Bavlnárskej ulici sa pýtam, v akom stave je posudzovanie 
grafikonu po jeho spustení?  
odpoveď:  
UM - Prezentácia analýzy vývoja počtu cestujúcich na základe požiadavky KŽPDIaÚP je 
pripravovaná na zasadnutie komisie na 13. máj 2025, bude teda analyzovaná polročná 
prevádzka novej koncepcie a nových cestovných poriadkov.  

4337/2025 - Pani Prekopová : Požadujeme opravu cesty Ku kyselke aspoň po Ulicu Z.

 

Jarábkovej. Má veľmi veľa výtlkov. Pás pri plote univerzity až k družstvu je neustále plný 
zaparkovaných aut študentov. Je tam úplne vydratý asfaltový koberec.   
Pán Guga : Na minulom zasadnutí tu bol riaditeľ MHSL – ako správca komunikácie, vysvetľoval 
rozdiel medzi opravou cesty a kompletnou rekonštrukciou ako investičnou akciou. Takto narušený 
povrch sa musí riešiť ako investičná akcia krytá rozpočtom mesta.  
odpoveď:  
MHSL - Na predmetnom úseku komunikácie Ku kyselke budeme realizovať len lokálne 
opravy najhorších nerovností.  
Oprava asfaltového krytu má charakter rekonštrukcie, ktorú je možné realizovať 
investičnou akciou, na ktorú musia byť vopred vyčlenené finančné prostriedky v rozpočte 
mesta, čo v tomto roku schválené nebolo.  

4338/2025 - Pani Prekopová : Požadujeme orezanie zelene popri ceste oproti areálu univerzity, 
zasahujú do tretiny cesty. Nie je tam chodník. Keď idú hlavne nákladné autá, ľudia musia uhýbať 
do krovia. Na druhej strane sú zaparkované autá. Chodia tam aj deti zo škôlky na vychádzke.   
odpoveď:  
MHSL - Orez cestnej zelene na ulici Ku kyselke bol zrealizovaný 17.3.2025.  

4339/2025 - Pani Prekopová : Požadujeme zabezpečenie osvetlenia cesty Ku kyselke od prvej 
brány univerzity popri celom plote aspoň po Ulicu Z. Jarábkovej alebo po internát možno v rámci 
akcie 2. etapy revitalizácie verejného osvetlenia - doplnenie svetelných bodov. Táto etapa sa ešte 
len ide projektovať, v roku 2027 sa má začať jej realizácia. Je potrebné doplnenie aspoň 2-3 
svetelných bodov.   
odpoveď:  
MHSL - Osvetlenie ulice Ku kyselke máme v pláne realizovať z pripravovaného nového 
odberného miesta elektrickej energie pri odbočke na ulicu Z. Jarábkovej, kde bude možné 
namontovať rozvádzač verejného osvetlenia s termínom realizácie do konca mesiaca apríl 
2025.  

4340/2025 - Pani Hajašová : Chcem sa spýtať, čo znamená zmena územného plánu "Nová

 

plocha pre zariadenie odpadového hospodárstva pre zhodnocovanie odpadu a pre jeho zber , 
triedenie, skladovanie a úpravu v území medzi Zlatovským potokom a Biskupickým kanálom“. Do 
budúcna je potrebné počítať aj so zariadeniami, ktoré tepelne zneškodňujú odpad a ktoré 
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perspektívne dokážu prispieť k nižším poplatkom obyvateľstva za odpadové služby. Požadujem 
vysvetlenie - bude sa jednať o spaľovňu?       
Nikto o tom nevedel. Prečo je to v našej časti mesta? Kedysi sa smeti vyvážali na „Červíkovec“. 
Boli tam kopy smetí, ktoré občas horeli a dymili na celé Záblatie.  
Pán Barčák : Schvaľovacie procesy prebiehali niekoľko rokov, Zmena bola schválená. 
Technologicky sú tieto zariadenia na úplne inej úrovni ako boli v minulosti.  
odpoveď:  
UUP, USŽP - Platná legislatíva a smernice Európskej únie výrazným spôsobom obmedzujú 
skládkovanie komunálnych odpadov, a to najneskôr do r. 2030, kedy bude zakázané 
skládkovať akýkoľvek využiteľný odpad. Vzhľadom k tomu, že mesto v zmysle zákona o 
odpadoch nesie zodpovednosť za komunálne odpady a ako krajské mesto je pôvodcom 
veľkých množstiev, musí sa touto problematikou vážne zaoberať. Odklon odpadu od 
skládok znamená jeho presmerovanie do zariadení na zhodnocovanie odpadov, či už 
materiálové alebo energetické. Keďže v dostupnej blízkosti nie sú vhodné zariadenia tohto 
typu, mesto zmenou územného plánu vytvorilo predpoklad na prípadný zámer vybudovať 
takéto zariadenia v našom meste. Mesto týmto sleduje aktuálne trendy a pripravuje sa, 
podobne ako aj iné krajské mestá, na zmenu systému nakladania s odpadmi. Môže ísť o 
rôzne zaradenia na nakladanie s odpadom, napr. triediaca linka, linka na úpravu odpadu, 
recyklačná linka, kompostáreň aj zaradenie na energetické zhodnocovanie odpadov. 
Možnosť umiestniť tieto zariadenia v našom meste dáva predpoklad výrazného šetrenia 
nákladov na prepravu odpadu do vzdialených lokalít. 

Požiadavky občanov a poslancov. 
Pán Ševčík poslal svoje požiadavky garantovi mailom pred zasadnutím VMČ Západ.  

4417/2024 – Pán Ševčík - Chcel by som požiadať o opravu výtlkov na ulici Radlinského. A 
zároveň žiadam, aby správca komunikácie skontroloval zaasfaltovaný výtlk na križovatke M. Kišša 
a Radlinského, ktorý podľa mojej mienky nie je adekvátne zrealizovaný. 

4418/2024 – Pán Ševčík - Reakcia k odpovedi ID 4285. Neviem kedy ste robili obhliadku, ale v 
prílohe posielam foto po daždi na Kvetinovej ulici, kde je vidno, že tam voda stojí a preto žiadam o 
vyriešenie tejto situácie? 

4419/2024 – Pán Ševčík - Doplňujúca otázka k odpovedi ID 4281: Z 2600 kusov výtlkov v 
asfaltových povrchoch bolo na území MČ Západ opravených koľko kusov?  

4420/2024 – Pán Ševčík - Túto otázku som položil ešte v januári, ale nebola zodpovedaná, takže 
ju pokladám ešte raz: Koľko ton ročne zmesového komunálneho odpadu určeného na skládku 
vyprodukujú obyvatelia mesta Trenčín?   

4421/2024 – Pán Ševčík - Taktiež požadujem úpravu chodníkov na Vlárskej ulici, aby tam počas 
dažďov nestála voda cez celú šírku chodníka.  

4422/2024 – Pani Porubanová : Neuvažovalo mesto s pridaním autobusov z Istebníka a 
Orechového na Hasičskú, na stanicu a na Sihoť v súvislosti s uzatvorením starého železničného 
mosta? Ide hlavne o časy 5.30 – 8.00. Pre deti je uvažovaná obchádzka cez starý cestný most 
nebezpečná. Pre túto časť Zámostia je prístup na autobusové zastávky na Hasičskej veľmi 
dôležitý a komplikovaný.  
Zo Zámostia do centra sa ešte dá prejsť, ale zo Sihote po hrádzi okolo lodenice a po vysokých 
točitých schodoch s bicyklom na cestný most je to hlavne pre starších ľudí veľmi náročné. 
S kočíkom je to úplne nemožné. Tým sa zahustí aj automobilová doprava, autom pôjdu aj tí, ktorí 
by inak išli pešo alebo na bicykli.     

4423/2024 – Pani Porubanová : Kontroluje niekto spôsob odstraňovania náteru zo starého 
železničného mosta? Hovorilo sa, že most musí byť vzhľadom na škodlivosť prachu

 

vzduchotesne 
uzatvorený. 
V súčasnosti je okolo mosta vrstva prachu z pieskovania, ktorú vietor rozfúkava po okolí. 
Nepovažujeme to za ekologické.   
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4424/2024 – Pani Porubanová : Kedy bude ukončená rekonštrukcia Hviezdoslavovej ulice? 
Vzhľadom na súčasnú slabú aktivitu na stavenisku to vyzerá, že sa plánovaný termín dokončenia 
nestihne.  
Pán Vavruš – tiež sa mi zdá tempo rekonštrukcie pomalé, zdá sa mi, že v časti od mestskej veže 
sa nepostupuje vôbec.  

4425/2024 – Pán Blaško, Orechovský : Požadujeme kontrolu rýchlosti ("30") motorových vozidiel 
na komunikácii vedúcej od otoča nad Horným Orechovým k bufetu "Ibovka", alebo zavedenie 
iného účinného opatrenia na zvýšenie bezpečnosti chodcov a cyklistov. Zároveň požadujem 
obmedzenie rýchlosti na „30“ od otoča ku križovatke s cestou na Hrabovku. Kedysi to bola tichá 
ulica, chodili tam mamičky s kočiarmi na prechádzku, teraz je to  nebezpečný úsek, autá tam 
v smere do Trenčína valia.     

4426/2024 – Pán Blaško : Požadujeme úpravu priestoru autobusovej zastávky v Hornom 
Orechovom. Po odstránení prístrešku zostal pri prechode z dlažby trčať kus betónu. Zároveň 
žiadame zabezpečenie osvetlenia priľahlého prechodu pre chodcov.  
Je to zastávka autobusu v smere na Hrabovku, na zastávke do mesta nie je žiaden prístrešok.  

4427/2024 – Pán Blaško : Požadujeme kontrolu rýchlosti motorových vozidiel na komunikácii 
vedúcej Od Hrabovky cez Horné Orechové, alebo zavedenie iného účinného opatrenia napríklad 
montáž kamerového systému. 
Zároveň by bolo dobré posunúť zastávku autobusu smerom do mesta, súčasná poloha je 
nebezpečná, nakoľko autá z Hrabovky letia dolu kopcom veľmi rýchlo, mohlo by tam niekoho 
zraziť. Bolo tam už veľa nehôd.  

4428/2024 – Pán Orechovský : Je odstavná plocha pri IBO bufete Horné Orechové vysypaná z 
frézovaného asfaltu povolená? Je to ekologické?  
Cez Veľkú noc som okolo bufetu napočítal 150 aut.   

4429/2024 – Pán Blaško : Požadujeme vyčistenie odvodňovacieho rigolu Horné Orechové pri 
ceste od križovatky na Hrabovku k otoču na Ibovku.  

4430/2024 – Pán Blaško : Požadujeme vyriešenie odvodnenia ulíc Lesnícka, Na záhumní.  

4431/2024 – Pani Čerešňová : Požadujeme zlepšenie autobusových spojov z Istebníka cez Sihoť 
do Medikcentra a späť bez prestupovania (podľa prílohy).  
Obyvatelia Zlatoviec a Záblatia smerom na Sihoť a Kubricu majú veľa spojov. My musíme ísť 
k Medikcentru „3“-kou ku gymnáziu, potom musíme prejsť k Trenčanu, odkiaľ sa „7“-kou 
odvezieme do Medikcentra. Naspäť je to rovnako.  
Asi máme slabé zastúpenie poslancov z Istebníka a Orechového. 
Prišiel pán Vaňo, predseda VMČ.    
Pán Vavruš – Grafikon MHD neschvaľovali poslanci. Občania Orechového a Istebníka môžu 
používať aj spoje prímestskej dopravy – to bol argument pri zostavení grafikonu.   
Nie je ekonomické zriadiť linku pre 5 ľudí za deň. 
Grafikon by sa mal na základe získaných dát opätovne prerokovať 25. mája, uvidíme, aké zmeny 
to prinesie. 

4432/2024 – Pani Bobáková : Požadujeme obnovenie linky č.5 Bavlnárska 2x doobeda a 2x 
poobede. Žiadny autobus nejde priamo k Domu smútku a na cintorín k hornej bráne. Na Zámostí 
sú prestárlí obyvatelia, nemajú sa ako dostať na cintorín.  
O potrebných zmenách som hovorila s pánom Barčákom, spolu sme šli na útvar mobility. 
Prisľúbili, že so mnou budú ohľadom MHD na Zámostí rokovať.  

4433/2024 – Pán Orechovský : Mám návrh, aby linka č. 3 chodila odtiaľto cez hlavnú stanicu. 
Pán Galiovský: Je potrebné sa stretnúť, posúdiť všetky argumenty pre aj proti, nie všetkým sa dá 
vyhovieť niektoré požiadavky idú proti sebe. Poslancov prosíme, aby naše oprávnené požiadavky 
podporili.   
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4434/2024 – Pani : Minule som dala požiadavku na opravu chodníkov na ulici Lesnícka a Na 
záhumní. Oprava chodníkov nie je dokončená, všetko nechali na mieste. Od roku 1984 neboli 
opravované. 

4435/2024 – Pán Blaško : Istebnícka bola robená v 1980, keď tadiaľto išli preteky mieru. Všade 
opravujú cesty, len Istebnícka nie je opravená. Požadujeme jej rekonštrukciu. 

Pán Vaňo : Celá Istebnícka až cez Horné Orechové nepatrí mestu ale VUC. Som poslanec VUC 
som od 2013, je to aj v mojej kompetencii.  Upozorňujem však na to, že ak Istebnícku opravíme, 
autá tu budú jazdiť ešte rýchlejšie.  

4436/2024 – Pán Blaško : Požadujeme zabezpečenie kontroly parkovania na Istebníckej ulici. Na 
jednej strane je zákaz parkovania, autá tam parkujú, pritom tu má mestská polícia sídlo. Zároveň 
navrhujeme osadenie fotopací na evidenciu prekročenia povolenej rýchlosti na Istebníckej. Všade 
vo svete je to bežné. Pokutami by sa cesta za rok, za dva zaplatila. Ani na prechode cez cestu 
v Hornom Orechovom vodiči nerešpektujú vyhlášku, keby človek vstúpil na vozovku, Súčani by ho 
prešli.   
Pán Vavruš – Som za to, aby mestskí policajti kontrolovali parkovanie v Istebníku aj na základe 
podnetu pána Blaška.  

Pán Vaňo : Sťažujete sa MHD. Istebník a Orechové majú najbližšie do centra mesta. Na námestie 
ste mali 5 minút, teraz máte 10 minút. V roku 2017 sme na VUC vybavili zjednotenie taríf 
cestovných lístkov MHD a modrých autobusov, čím sme zjednodušili využívanie autobusovej 
dopravy v Trenčíne. Ostatné mestá TSK nám to závideli. Dovtedy ľudia nechceli modrými 
autobusmi v rámci mesta cestovať, lebo tam bol lístok o 50centov drahší. 
Mal byť aj most z Vlárskej na Ostrov, ale sú veci, ktoré sa nedajú zrealizovať. 
Dnes tu máme zrekonštruované priestory klubu dôchodcov. Vo volebnom období 2010-2014 sa 
predal bývalý mestský objekt – hasičáreň, ja a pán Barčák ako poslanci sme boli proti tomuto 
odpredaju, objekt mohlo mesto využiť rôznymi spôsobmi. Bolo to v tom istom volebnom období 
ako predaj autobusovej stanice Trabelsymu.    
Čaká nás posledná etapa rekonštrukcie KD na Istebníckej.   

4437/2024 – Občania : Požadujeme realizáciu poslednej etapy celkovej rekonštrukcie kultúrneho 
domu Istebník vrátane sály na poschodí, ktorá by mala dopoludnia slúžiť pre škôlku a popoludní 
a večer pre činnosť záujmových skupín a organizácií.  

Pani Hajná : Prečo má škôlka vchod a sklad? Boli tam premietacie miestnosti pre kultúrny dom.  
Veľká výstavba v Zlatovciach mala mať svoju škôlku. Tento klub je pre nás dôchodcov malý.  
Pán Vavruš – Kultúrny dom v súčasnosti nemôže nikde fungovať len pre kultúru. Neuživil by sa.   
Pán Vaňo – Za mostami máme 12.000 ľudí. Všetky škôlky máme za traťou. Veľa škôlok sa 
predávalo, bola taká demografia, bolo málo detí. Zostali nám 3 mestské škôlky. Prešlo 20 rokov, 
škôlok je na Zámostí málo, umiestnenie sa rieši cez protekciu, ale v rámci Trenčína je na počet 
detí v škôlkach miest dostatok.  
Na ulici Na kamenci pri Bille je nová súkromná škôlka, Od septembra 2025 by mala fungovať. 
Teraz vybavujeme uvoľnenie nevyužitých objektov v rámci Detského mestečka pre potreby škôlky, 
nakoľko dočasne využívané priestory ZŠ Na dolinách pre potreby škôlky budú musieť byť 
uvoľnené pre školu.        

 4438/2024 – Pani Hajná : Požadujeme kľúč od miestnosti (skladu v objekte KD Istebník), v ktorej 
máme zložené veci vysťahované z klubu dôchodcov počas jeho rekonštrukcie. Riaditeľka škôlky 
kľúč má k dispozícii. Potrebovali sme napríklad vziať stoly z tejto miestnosti, nedostali sme sa tam. 

4439/2024 – Pani Hajná : Požadujeme zabezpečenie parkovania počas akcií v klube dôchodcov 
na priľahlom parkovisku mestskej polície. Bolo nám sľúbené jedno vyhradené parkovacie miesto 
pre imobilných. V prípade potreby chodím autom pre staršie ženy až do Zlatoviec a nemám tu kde 
zaparkovať.  

4440/2024 – Pani Hajná : Požadujeme zabezpečenie označenia Klubu dôchodcov na objekte 
spolu s hodinami  konania akcií. 
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4441/2024 – Pani Hajná : Od jednej firmy sme mali požičané dva stojany na bicykle, počas 
rekonštrukcie KD sa demontovali, neraz nevieme, kde sú. Nemáme si kam dať bicykle.  

4442/2024 – Pani Hajná : Požadujeme dodanie dvoch stolov a zariadenia (chladnička, 
dvojplatničku, mikrovlnka, poličky) do klubu dôchodcov podľa prísľubu pani Hniličkovej. 

Pani Hajná : Požadujeme zobojsmerniť Orechovskú ulicu, aby sa dalo prejsť smerom k Matice 
Slovenskej. Ak je úzka, dalo by sa zobrať zo súkromných záhrad na jej rozšírenie.  

Pán Vaňo – túto vec chceme definitívne doriešiť dopravný režim celej tejto časti do konca roku 
2025. Dopravný inžinier povedal, že by bolo lepšie do Orechovskej vchádzať ako z nej vychádzať 
na Istebnícku, je tam zlý rozhľad. Tento rok si sadneme s obyvateľmi dotknutých ulíc a doriešime 
to. Ale musia sa všetci na riešení dohodnúť. Ak sa nedohodnete, zostane súčasné riešenie.   

Pán Guga – Upozorňujem na skutočnosť, že sprejazdnením Orechovskej sa vytvorí priamy 
koridor z ulice Na Kamenci cez Majerskú a Orechovskú do Zamaroviec. Z takéhoto riešenia budú 
obyvatelia týchto ulíc nešťastní, niekoľkonásobne sa zvýši intenzita automobilovej dopravy.  

Pani Hajná : Ďakujem, že mesto zrealizovalo rekonštrukciu Kvetinovej ulice. 

 

 

Rôzne 

Čo sa plánuje s chatou na Chribe v Hornom Orechovom?  
Pán Vaňo – o budovy, kde boli utečenci patrili pod ministerstvo práce soc. vecí a rodiny prejavilo 
záujem ministerstvo vnútra. To plánuje využitie objektov ako oddelenie kynológie (psovodi 
premiestnení z centra mesta). Objekty zostávajú vo vlastníctve štátu. 

Záver 

Na záver predseda VMČ Západ pán Vaňo ukončil zasadnutie. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu 30.04.2025 na MsÚ v 
Trenčíne.  

Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga                                                   
V Trenčíne dňa 26. 3. 2025                                                      

Mgr. Ľubomír Vavruš, 
predsedajúci VMČ Západ 

Ing. Tomáš Vaňo, 
predseda VMČ Západ 

 


